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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr XXIII/2022 
 

Posiedzenie w dniu 25 stycznia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2022 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:00 tego 

samego dnia. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Marcin Domino 

4. Katarzyna Rożek 

5. Jacek Urbański 

6. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek na wstępie przywitał radnych oraz 

zaproszonych gości. Stwierdził, że komisja posiada quorum do podejmowania opinii  

i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej 

Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak.  

 

2. Skarga na bezczynność Burmistrza. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek poinformował, że do Komisji wpłynęła 

skarga na bezczynność Burmistrza w sprawie dokonania zmian zapisów miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w Prudniku przy ulicy Kolejowej. 

Radni zapoznali się ze skargą. Wszelkie wątpliwości związane z zarzutami poruszanymi  

w skardze wyjaśniła Kierownik Referatu  Gospodarki Przestrzennej Katarzyna Żurawiecka – 

Kaszoid.  

Po analizie informacji uzyskanych od Kierownik Referatu, mając na uwadze działania 

Burmistrza odpowiadające na zapotrzebowanie Skarżących w zakresie zmiany planu - 

praktycznie bez zbędnej zwłoki oraz fakt, że procedura zmiany planu dla jej ważności jest 

ściśle określona w przepisach prawa i  długotrwała Przewodniczący poddał pod głosowanie 

uznanie skargi za bezzasadną. 

Głosowano w sprawie: 
Uznanie skargi za bezzasadne. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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3. Petycja - strefa ciszy elektromagnetycznej. 
Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek poinformował, że w dniu 16 grudnia 2021 r. do 

tut. Urzędu wpłynęła, adresowana do Rady Miejskiej w Prudniku, petycja mieszkańców 

sołectwa Wierzbiec w sprawie ustanowienia obszaru strefy ciszy elektromagnetycznej na 

terenie Gminy Prudnik. 

Zgodnie z art. 4 ust. 2 pkt.1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. 

poz. 870) petycja powinna zawierać: 

1) oznaczenie podmiotu wnoszącego petycję; jeżeli podmiotem wnoszącym petycję jest grupa 

podmiotów, w petycji należy wskazać oznaczenie każdego z tych podmiotów oraz osobę 

reprezentującą podmiot wnoszący petycję. W petycji nie wskazano osoby reprezentującej 

podmiot wnoszący petycję. W związku z tym, w sprawie zastosowanie ma art. 7 ustawy 

o petycjach, regulujący skutki stwierdzenia braków formalnych petycji, a petycja nie spełnia 

wymogów, o których mowa w art. 4 ust. 2 pkt  1 ustawy o petycjach - pozostawia się ją bez 

rozpatrzenia. 

Głosowano w sprawie: 
Pozostawienie petycji bez rozpatrzenia..  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4. Petycja - rozwiązanie problemu elektrośmieci 

 

W dniu 23 grudnia 2021 r. do Rady Miejskiej w Prudniku wpłynęła petycja w sprawie 

sposobu oczyszczania gniazd śmietnikowych w mieście Prudnik, w tym: 

1) podwyższenia wysokości mandatów za składowania niekompletnych odpadów 

gabarytowych AGD/RTV w mieście, 

2) w związku z nieodbieraniem niekompletnych odpadów gabarytowych AGD/RTV przez 

firmę wywozową, należy wprowadzić zbiórkę tych odpadów raz na kwartał na koszt 

wszystkich uczestników systemu. 

Wyjaśnień w sprawie udzielił naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak.  

W części dotyczącej wysokości mandatów nie jest właściwa do jej rozpatrzenia, gdyż zgodnie 

z art. 10 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach: 

„Art. 10. 2. Kto nie wykonuje obowiązków wymienionych w art. 5 ust. 1 lub 1a – podlega 

karze grzywny. 

2a. Karze określonej w ust. 2 podlega także ten, kto nie wykonuje obowiązków określonych  

w regulaminie. 

3. Postępowanie w sprawach, o których mowa w ust. 1–2c, toczy się według przepisów 

Kodeksu postępowania w sprawach o wykroczenia.” 

- tak więc niewykonywanie obowiązków właściciela nieruchomości oraz wysokość kar z tego 

tytułu zostało spenalizowane w obowiązujących przepisach prawa, a Gmina w tym zakresie 

jest niewłaściwa do ich stanowienia; 

Odnośnie rozwiązanie problemu odbioru niekompletnych odpadów AGD/RTV w tym zbiórki 

tych odpadów raz na kwartał na koszt wszystkich uczestników systemu winno być 
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rozstrzygnięte wraz ze zmianą Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Prudnik.  

Członkowie komisji przeanalizowali uzyskane informacje. Na obecnym etapie 

funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi postanowiono  rozpatrzyć 

petycję w tej części negatywnie, gdyż konsekwencje uwzględnienia wniosku składającego 

petycję mogą być analizowane w odniesieniu do całkowitego kosztu funkcjonowania systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi - na etapie jego zmian (zawarcia umowy, przetargu, 

itp.). 

Głosowano w sprawie: 
Za odrzuceniem petycji.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Marcin Domino, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

5. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 
Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

  

Przewodniczący Komisji  

Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Zygmunt Bochenek  

 

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


